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Jens Lundqvist (S) 
Bertil Bartholdson (V) 
Nihad Zara (M) 
Emma Engelmark (S) §157-164 
Peter Hedlund (S) 
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Omröstningar 

J = Ja-röst 
N = Nej-röst 
A = Avstår från att rösta 

Namn 
Omröstningar 

§ 158 
J N 

Ordinarie ledamöter: 
Niklas Nordström (S) X 
Anna-Lena Andersson (S) X 
Omar Jacobsson (S) X 
Lenita Ericson (S) X 
Peter Lindbäck X 
Carina Sammeli (S) X 
Daniel Smirat (S) X 
Maritha Meethz (S) X 
Nils Harnesk (S) X 
Margaretha Lindbäck (S) X 
Nina Berggård (V) X 
Jens Lundqvist (S) X 
Bertil Bartholdson (V) X 
Emma Engelmark (S) X 
Peter Hedlund (S) X 
Inger B Larsson (S) X 
Kerstin Olsson (S) X 
Jonas Brännberg (RS) X 
Anneli Ahlbäck (S) X 
Mehmet Tekin (S) X 
Tore Isaksson (S) X 
Fredrik Hansson (S) X 
Eric Eriksson (S) X 
Britta Berggren (RS) X 
Anja Johansson (S) X 
Annika Sundström (V) X 
Staffan Ek (S) X 
Hans Pettersson (V) X 
Ingrid Norberg (S) X 
Erland Nilsson (LPo) X 
Agim Sulaj (S) X 
Eva Hedesand Lundqvist (S) X 
Leif Wikström (S) X 
Krister Hammarberg (M) X 
Anders Josefsson (M) X 
Jan Nyberg (MP) X 
Anna Svahn Eriksson (MP) X 
Nihad Zara (M) X 
Thomas Olofsson (L) X 
Carola Lidén (C) X 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



7

  LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2018-08-27 

Sana Suljanovic (M) X 
Thomas Söderström (L) X 
Sari Hedlund (M) X 
Sivert Mässing (MP) X 
Lothar Bellgardt (MP) X 
Samuel Ek (KD) X 
Per Tjärdalen (M) X 
Wigert Lindblom (SD) X 
Bo Larsson (M) X 
Ylva Mjärdell (L) X 

Omröstningar 
§158 
J N 

Namn 

Ersättare: 
Anne-Gärd Näckstam (S) X 
Rolf Kjell (S) X 
Carl-Anders Johansson (S) X 
Ulf Nyström (S) X 
Yvonne Bergqvist (S) X 
Mari-Anne Björn (C) X 
Conny Sundström (KD) X 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 157 

Meddelanden till kommunfullmäktige 2018-08-27 
Ärendenr 2018/62-1.1.1.7 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att lägga redovisade meddelanden till 
handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Följande meddelanden redovisas: 

Avsändare Ämne 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-12 

KLF 2018/897-1.5.2.1 
E-förslag om att personer med sjuk- eller 
aktivitetsersättning ska få åka buss för 100 kronor 
per månad avvisas med hänvisning till att ett 
liknande medborgarförslag är under handläggning 
KLF 2018/211-1.5.2.1 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-25 

KLF 2018/465-1.5.2.1 
E-förslag om reducerad vattentaxa på grund av 
vattenkvalitén i Råneå utreds inte med hänvisning 
till att förslaget fått för få, totalt 58, röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-26 

KLF 2018/460-1.5.2.1 
E-förslag om att utveckla Luleås vattenområden till 
mötesplatser utreds inte vidare då förslaget fått för 
få, totalt 40, röster 

Kommunlednings-
Förvaltningen 
2018-06-27 

KLF 2018/500-1.5.2.1 
E-förslag om gratis parkering i Karpens 
parkeringshus på lördagar 9:00-16:00 utreds inte 
vidare då förslaget fått för få, totalt fyra, röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-27 

KLF 2018/466-1.5.2.1 
E-förslag om att bygga Teknikens Hus vid 
brandstationen utreds inte vidare då förslaget fått för 
få, totalt 15, röster 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2018-08-27 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-27 

KLF 2018/490-1.5.2.1 
E-förslag om webbkameror vid isbanan utreds inte 
vidare då förslaget fått för få röster. Totalt 15 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-06-27 

KLF 2018/502-1.5.2.1 
E-förslag om att anlägga skidspår vid sidan av 
isbanan utreds inte då förslaget fått för få, totalt 32 
röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-09 

KLF 2018/1008-1.5.2.1 
E-förslag om att bygga samman tomt (1:301) med 
befintlig lekplats för att få lekytor för mindre barn, 
grillplats eller utegym avvisas med hänvisning till 
gällande detaljplan. 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-10 

KLF 2018/1009-1.5.2.1 
E-förslag om att värna om vintercyklister att bygga 
högre räcken på Bergnäsbron avvisas p.g.a. att 
Trafikverket ansvarar för Bergnäsbron 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-17 

KLF 2018/562-1.5.2.1 
E-förslag om en medicinskt ansvarig sjuksköterska 
(MAS) för hemsjukvården utreds inte vidare då 
förslaget fått för få röster. Totalt 3 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-17 

KLF 2018/556-1.5.2.1 
E-förslag om gratis parkering till el- och miljöbilar i 
Luleå utreds inte vidare då förslaget fått för få röster. 
Totalt 11 röster 

Länsstyrelsen i 
Norrbotten 
2018-07-19 

KLF 2018/979-1.1.2.3 
Peter Lindbäck (S) har utsetts till ny ledamot i 
kommunfullmäktige efter Göran Öhman från 2018-
08-01 till 2018-10-14. Monica Lundqvist har utsetts 
till ny ersättare för samma tid 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-24 

KLF 2018/628-1.5.2.1 
E-förslag om att LLT borde trafikera 
Hermelinsparken på eftermiddagen genom ny 
körrutt för befintlig linje utreds inte vidare då 
förslaget fått för få, totalt 10 röster 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-25 

KFL2018/634-1.5.2.1 
E-förslag om en roterande restaurang på 
Svartöberget utreds inte vidare då förslaget fått för 
få, totalt 5 röster 

Kommunlednings-
Förvaltningen 
2018-07-25 

KLF 2018/633-1.5.2.1 
E-förslag om att värna Luleå som sjöstad utreds inte 
vidare då förslaget fått för få, totalt 15 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KFL 2018/658-1.5.2.1 
E-förslag om att bygga en parkourpark i Luleå utreds 
inte vidare då förslaget fått för få, totalt 40 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF 2018/538-1.5.2.1 
E-förslag om att inte tillåta majbrasor från och med 
april 2018 för att minska utsläpp av sot och avgaser 
utreds inte vidare då förslaget fått för få, totalt 3 
röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF 2018/462-1.5.2.1 
E-förslag om ny busslinje från centrala stan till 
Sunderby sjukhus utreds inte vidare då förslaget fått 
för få, totalt 11 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF2018/533-1.5.2.1 
E-förslag om isväg över Skurholmsfjärden utreds 
inte vidare då förslaget fått för få, totalt 8 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF2018/557-1.5.2.1 
E-förslag om förbättring av nedfarten till isvägen i 
Norra hamn utreds inte vidare då det inte fått några 
röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF 2018/507-1.5.2.1 
E-förslag om höghus och parkering under jord vid 
Luleå Energi Arena utreds inte vidare då det fått för 
få, totalt tre röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-27 

KLF2018/621-1.5.2.1 
E-förslag om avgiftsfri parkering i centrum på 
torsdagar mellan 16.00 och 18.00 utreds inte vidare 
då det fått för få, totalt en röst 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-07-30 

KLF 2018/648-1.5.2.1 
E-förslag om drive-in-bio utreds inte vidare då det 
fått för få, totalt 12 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-08-01 

KLF 2018/1033-1.5.2.1 
E-förslag om att förlänga kajen i Norra hamn mot 
Mjölkudden med bryggor eller spångar avvisas med 
hänvisning till pågående processer med målbild 
Norra Hamn och Utvecklingsplan Centrum, se KLF 
2017/1322 samt beslut KS 2018-06-04 § 164. 
Förslaget vidarebefordras till 
Stadsbyggnadsförvaltningen och Kvalitet & 
Samhällsutveckling som underlag i det fortsatta 
arbetet med UP Centrum 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-08-01 

KLF 2018/648-1.5.2.1 
E-förslag om rullskidbana på Ormberget utreds inte 
då det fått för få, totalt 7 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-08-01 

KLF 2018667-1.5.2.1 
E-förslag om att åtgärda trafiksituationen i 
korsningen Tvärgatan/Östergatan utreds inte då det 
fått för få, totalt 5 röster 

Kommunlednings-
förvaltningen 
2018-08-03 

KLF 2018/1039-1.5.2.1 
E-förslag om att anlägga övergångsställe över 
Övägen i Gammelstad avvisas med hänvisning till 
stadsbyggnadsförvaltningens pågående arbete med 
VA och väg, Övägen. Skickas för kännedom till 
Stadsbyggnadsförvaltningen 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 158 

Motion om valfrihet i hemtjänsten 
Ärendenr 2017/729-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen om valfrihet inom 
hemtjänsten. 

Reservationer 
Carola Lidén (C), Marie-Anne Björn (C), Anders Josefsson (M), Krister 
Hammarberg (M), Per Tjärdalen (M) Sana Suljanovic (M), Nihad Zara (M) Sari 
Hedlund (M), Mattias Karlsson (M), Bo Larsson (M), Samuel Ek (KD), Conny 
Sundström (KD), Thomas Olofsson (L), Thomas Söderström (L), Ylva Mjärdell 
(L) och Jan Nyberg (MP), Anna Svahn Eriksson (MP), Sivert Mässing (MP), 
Lothar Bellgardt (MP) och Wigert Lindblom (SD) reserverar sig mot beslutet. 

Sammanfattning av ärendet 
Carola Lidén (C) har inlämnat en motion som föreslår att socialnämnden får i 
uppdrag att ta fram ett förslag på regelverk för lagen om valfrihet (LOV) inom 
Luleås hemtjänst. 

Kommunfullmäktige beslutade 2017-05-22 § 114 att motionen fick ställas och 
att överlämna den till kommunstyrelsen för beredning. 
Kommunledningsförvaltningen har begärt in yttrande från socialnämnden 
samt kommunala pensionärsrådet. 

Socialnämndens yttrande 
Ett av förespråkarnas främsta argumenten för privata utförare inom 
hemtjänsten är att det ger ökad valfrihet för den äldre. Frågan är om valet av 
utförare är det som bäst ökar den äldres valfrihet. Istället bör det vara den 
äldres möjlighet att välja vad, när och hur hjälpen ska utföras. Det vill säga den 
enskildes delaktighet och påverkan i hur insatsen utförs. 

För att åstadkomma större valfrihet för den äldre har socialnämnden de 
senaste åren infört ett nytt personcentrerat arbetssätt inom hemtjänsten. Det 
innebär att biståndsbeslutet sätter ramarna för hjälpen medan hemtjänstens 
personal har fått större frihet att utföra och anpassa omsorgen efter den 
enskildes önskemål. Socialförvaltningen har gått ifrån rigid tidstyrning till 
större flexibilitet där den äldres dagsform får styra insatsen i högre grad. För 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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den skull har det anställts särskilda planerare i hemtjänstgrupperna så att  
resurser kan omfördelas snabbt och effektivt mellan olika brukare. 

Socialnämnden anser därför att en förutsättning för en god vård och omsorg 
är att planering och logistik fungerar på ett bra sätt. Det stora problemet vid 
införande av LOV är att flera olika utövare försämrar möjligheten att planera 
och omfördela resurser efter behov inom ett hemtjänstområde. Dessutom har 
privata företag en tendens att placera sig i centrum, i områden med högre 
socioekonomisk nivå. Byar och landsbygd saknar ofta incitament för 
vinstdrivande verksamheter. Detta leder i sin tur att det blir svårare för 
kommunen att ta sitt ansvar för att bedriva en jämlik vård och omsorg som 
finns tillgänglig för alla. 

Socialnämnden anser vidare att det är kvaliteten på innehållet i vården och 
omsorgen som ska vara avgörande för utvecklingen av äldreomsorgen. Därför 
är ett fortsatt förbättringsarbete inom den kommunala omsorgen att föredra, 
och anser inte att det finns skäl att föra in flera aktörer. 

Socialnämnden arbetar till exempel målmedvetet för ökad samverkan kring 
de mest sjuka äldre mellan kommunen och Region Norrbotten, men också 
internt inom socialförvaltningen, mellan omsorgen och hälso-och 
sjukvård/rehabilitering. Att i högre grad arbeta i multiprofessionella team är 
en viktig framgångsfaktor vilket socialnämnden fastslagit i nya riktlinjer. Ett 
annat exempel är införande av trygghetsplatserna på Bergviken, samt 
implementeringen av Min plan, ett nytt samverkansverktyg mellan 
sjukvården och omsorgen. 

Socialnämnden har vidare infört ett nytt kvalitetsledningssystem i syfte att 
styrning, ledning och uppföljning ska optimeras för att målen ska uppfyllas 
inom äldreomsorgen och socialförvaltningen i övrigt. 

Erfarenheterna kring privatisering från andra håll kan inte sägas vara odelat 
goda. Det har visat sig att LOV i hemtjänsten i Stockholm, där det finns många 
privata utförare, skapat vissa problem och lett till en fördyrad och splittrad 
verksamhet. Det har också lett till svårigheter att samverka med andra enheter 
inom vård och omsorg, vårdkedjor fungerar sämre m.m. Bedömningen är 
därför att det inte finns rimliga skäl att idag införa ett nytt system med privata 
utförare i Luleå. Socialnämnden bedriver redan ett framgångsrikt 
kvalitetsarbete kring äldres delaktighet och möjlighet att påverka utförandet 
av insatser inom hemtjänsten. 

Socialnämnden har 2018-04-13 § 74 föreslagit kommunfullmäktige besluta att 
avslå motionen om LOV inom hemtjänsten. Vid behandlingen av ärendet i 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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socialnämnden reserverade sig Lisbeth Larsson (C), Tore Skare (L) och Per 
Tjärdalen (M) mot beslutet. 

Kommunala pensionärsrådets yttrande 
Kommunala pensionärsrådet yttrade sig 2018-05-03 § 89. Rådet var oeniga 
men majoriteten föreslog avslag på motionen. Vid behandlingen av ärendet i 
kommunala pensionärsrådet reserverade sig Marjatta Pääkkönen (L), Jan-Olof 
Grönlund (M), Lars Forsell (SPF L-Å), Barbro Lundgren (SPF L-Å), Maine  
Carlsson (Vision) och Kjell Eriksson (C) mot beslutet. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2018-05-21 § 146 föreslagit 
kommunfullmäktige besluta att avslå motionen om valfrihet i hemtjänsten. 
Vid behandling av ärendet i arbetsutskottet reserverade sig Anders Josefsson 
(M) mot beslutet. 

Kommunstyrelsen har 2018-06-04 § 171 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå motionen om valfrihet i hemtjänsten. Vid behandling av ärendet i 
kommunstyrelsen reserverade sig Anders Josefsson (M), Sana Suljanovic (M), 
Samuel Ek (KD), Thomas Olofsson (L) och Jan Nyberg (MP) mot beslutet. 

Sammanträdet 
Carola Liden (C), Per Tjärdalen (M), Thomas Olofsson (L), Jan Nyberg (MP), 
Anders Josefsson (M), Samuel Ek (KD), Ylva Mjärdell (L), Sana Suljanovic (M), 
Mari-Anne Björn (C), Anna Svahn Eriksson (MP) föreslår bifalla motionen. 

Fredrik Hansson (S), Nina Berggård (V), Jonas Brännberg (RS), Staffan Ek (S), 
Margaretha Lindbäck (S), Eva Hedesand Lundqvist (S) och Nils Harnesk (S) 
föreslår bifalla kommunstyrelsen förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Carola Lidéns förslag mot 
varandra och finner att fullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Votering begärs och genomförs där en ja-röst innebär bifall till 
kommunstyrelsens förslag och en nej-röst bifall till Carola Lidéns förslag. 

Efter rösträkning redovisar ordföranden att 38 ja-röster och 19 nej-röster har 
lämnats. Ordföranden finner därmed att fullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
 Motion (C) gällande valfrihet i hemtjänsten, 

KLF Hid: 2017.3056 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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 Kommunala pensionärsrådets protokoll 2018-05-03 § 89, 
KLF Hid: 2018.4029 

 Socialnämndens protokoll 2018-04-13 § 74, KLF Hid: 2018.3501 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-05-21 § 146, 

KLF Hid: 2018.4498 
 Kommunstyrelsens protokoll 2018-06-04 § 171, KLF Hid: 2018.4844 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningens kansli 
Socialnämnden 
Kommunala pensionärsrådet  

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2018-08-27 

§ 159 

Revidering av avgiftstaxa för utlämnande av allmänna 
handlingar 
Ärendenr 2018/822-2.4.2.8 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anta reviderad avgiftstaxa för utlämnande 
av allmänna handlingar. 

Reservationer 
Jonas Brännberg (RS) och Britta Berggren (RS) reserverar sig mot beslutet. 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-08-28 § 162 att anta en ny avgiftstaxa för 
utlämnande av allmänna handlingar. 

Kanslikontoret ser ett behov av att revidera avgiftstaxan och ta bort skrivelsen 
om förskottsbetalning. Kommunjurist har utrett frågan och kommunen har 
inte lagstöd för att ta ut avgifter innan utlämnande av allmän handling. 

Kansliet har samrått med ekonomikontoret gällande betalningssätt. Betalning 
av avgift för utlämnande av allmän handling föreslås kunna ske via swish, 
mot faktura eller kontant. Nuvarande avgiftstaxa medger inbetalning via 
kommunens plusgirokonto men då detta betalningssätt medför en ökad 
administration föreslås att möjligheten tas bort. 

Förändringar framgår i bilagan med kursiv eller överstruken text.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2018-06-18 § 202 föreslagit 
kommunfullmäktige besluta att anta reviderad avgiftstaxa för utlämnande av 
allmänna handlingar. 

Kommunstyrelsen har 2018-08-13 § 207 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att anta reviderad avgiftstaxa för utlämnande av allmänna handlingar. Under 
ärendets behandling i kommunstyrelsen lämnande Jan Nyberg (MP) in ett 
särskilt yttrande.  

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdet 
Jonas Brännberg (RS) föreslår att redan digitaliserat material bör kunna sändas 
direkt till den som efterfrågar detta utan extra kostnad, så länge materialets 
storlek (mätt i t.ex. mb) inte ställer till problem för avsändare eller mottagande 
mailserver. Brännberg föreslår vidare att digitalt bildmaterial bör hanteras 
efter samma regelverk som punkten ovan, d.v.s. att den totala filstorleken för 
efterfrågat material får stå för begränsning av, eller kostnad för, extra 
hantering. Befintligt digitalt bildmaterial bör därför kunna skickas utan 
kostnader som enskilda bildfiler. 

Jonas Brännberg föreslår därefter att avsnittet om bearbetning av digital 
information ska strykas. Brännberg föreslår vidare att kostanden för A4- 
kopior ska vara 3 kronor/sida. 

Samuel Ek (KD) föreslår bifalla Jonas Brännbergs förslag om digitaliserat 
material. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Jonas Brännbergs ändringsförslag var för sig under 
proposition och finner att fullmäktige avslår förslagen. 

Ordföranden ställer därefter kommunstyrelsens förslag under proposition och 
finner att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Kommunledningsförvaltningens förslag till reviderad avgiftstaxa för 

utlämnande av allmänna handlingar, KLF Hid: 2018.5078 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-06-18 § 202, 

KLF Hid: 2018.5306 
 Kommunstyrelsens protokoll 2018-08-13 § 2017, KLF Hid: 2018.6364 

Beslutet skickas till 
Samtliga förvaltningar 
Ekonomikontoret 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 160 

SM-veckan vinter 2020 
Ärendenr 2017/1631-3.7.1.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att tacka ja till erbjudandet från 

Riksidrottsförbundet att tillsammans med Bodens kommun fungera 
som värdkommun för SM-veckan vinter 2020. 

2. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommundirektören att starta upp en 
organisation för ändamålet. 

Sammanfattning av ärendet 
SM-veckan arrangeras av Riksidrottsförbundet (RF) i samarbete med Sveriges 
Television (SVT) som sändande bolag samt berörda specialidrottsförbund (SF) 
och värdstaden. Syftet med SM-veckan är att under en veckas tid genomföra 
svenska mästerskap i olika idrotter i en och samma stad. SM-veckan 
genomförs varje år, vinter respektive sommar, och ska genomföras på olika 
orter i Sverige. SM-veckan är öppen för RF:s medlemmar, 71 
specialidrottsförbund, vilka representerar upp emot 250 olika idrottsgrenar. 

Riksidrottsförbundet har erbjudit Luleå och Bodens kommuner att 
tillsammans vara värdkommuner för SM-veckan vinter 2020. 

Avsikten med SM-veckan är att få ett ökat intresse för svenska mästerskapen 
och samla större och mindre idrotter i ett gemensamt evenemang. Många 
människor ska kunna ta del av Sveriges bästa idrottsutövare på plats, i media 
och framför TV:n. SM-veckans ambition är att vara en idrottslig folkfest i 
värdstaden under en vecka. 

SM-veckan 2016 vinter arrangerades i Piteå (vecka 3), sommarveckan 2016 
arrangerades i Norrköping (vecka 27-28). SM-veckan vinter 2017 arrangeras i 
Söderhamn (vecka 5) och SM-veckan sommar 2017 i Borås (vecka 26-27). 
2018 arrangerar Skellefteå SM-veckan vinter (vecka 12). 

RF söker nu en värdstad för SM-veckan vinter 2020, 2021 och 2022. Som 
värdstad för SM-veckan har värdkommunen stora möjligheter men förväntas 
också ta ett stort ansvar. Några viktiga utgångspunkter för en värdstad är att 
staden har möjlighet att ta emot SM i längdskidåkning. Därutöver ett antal 
vinteridrotter inklusive motorsporter och inomhusidrotter. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2018-08-27 

Värdstaden/städerna ska också ha kluster av idrottsarenor som kan ta emot 
flera idrotter på en och samma plats för att göra evenemanget tillgängligt och 
underlätta för en bra och effektiv TV-produktion. 
Den logikapacitet som ska uppfyllas motsvarar ca 4 000 gästnätter för 
idrotternas deltagare. Kommunerna ska också ha ett väl fungerande och 
utbyggt stadsnät eller motsvarande som kan användas för SVT:s produktion. 

Ekonomiskt åtagande 
Värdstaden/städerna svarar för de kostnader som är kopplade till dess 
åtaganden. Värdstaden/städerna bör ha en avsatt budgetram på 7 miljoner kr 
exklusive arbetstid för personal/funktioner som förutom projektledaren ska 
ingå i det lokala projektarbetet med SM-veckan. 

Kostnadsramen innefattar främst att ställa arenor till förfogande, 
arenaanpassningar, stöd och service till SVT, kostnader för TV-produktion 
(RF betalar 50 % av dessa kostnader), regional marknadsföring av 
SM-veckan, lokal city- och venuebranding, möteskostnader. Av angiven 
budget ska 1,5 miljoner kr avsättas för upphandling av tjänster från RF:s och 
SM-veckans aktuella samarbetspartners gällande bland annat grafik- och 
resultatrapportering, evenemangsutvärdering samt branding av 
tävlingsarenor (material och projektledning). 

Kommundirektören anser att arrangemanget skulle öka Luleåregionens 
attraktionskraft, samt stärka bilden av Luleå och Boden som evenemangs- och 
idrottsstäder. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2018-06-18 § 203 föreslagit 
kommunstyrelsen besluta att tacka ja till erbjudandet från 
Riksidrottsförbundet att tillsammans med Bodens kommun fungera som 
värdkommun för SM-veckan vinter 2020. Kommunstyrelsen uppdrar åt 
kommundirektören att starta upp en organisation för ändamålet. 

Kommunstyrelsen har 2018-08-13 § 205 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att tacka ja till erbjudandet från Riksidrottsförbundet att tillsammans med 
Bodens kommun fungera som värdkommun för SM-veckan vinter 2020. 
Kommunfullmäktige uppdrar åt kommundirektören att starta upp en 
organisation för ändamålet. 

Sammanträdet 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Beslutsunderlag 
 Kommundirektörens beslutsförslag, KLF Hid: 2018.5080 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-06-18 § 203, 

KLF Hid: 2018.5307 
 Kommunstyrelsens protokoll 2018-08-13 § 205, KLF Hid: 2018.636 

Beslutet skickas till 
Kommundirektören 
Fritidsnämnden 
Riksidrottsförbundet 
Ekonomikontoret 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 161 

Medborgarförslag om inomhusfotbollsplan i Råneå 
Ärendenr 2017/1668-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå medborgarförslaget om en 
inomhusfotbollsplan i Råneå. 

Reservation 
Erland Nilsson (LPo) reserverar sig mot beslutet. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit som föreslår att kommunen bygger en 
inomhusfotbollsplan i Råneå. 

Kommunfullmäktige har 2018-01-29 § 22 beslutat att medborgarförslaget får 
ställas och att överlämna det till kommunstyrelsen för beredning. 

Kommunledningsförvaltningen har begärt yttrande från fritidsnämnden. 

Fritidsnämndens yttrande 
Förslagsställarna anser att det borde finnas en inomhusfotbollsplan i Råneå 
eftersom att det inte finns någon möjlighet att spela fotboll i Råneå under 
vintern. De menar att en konstgräsplan inomhus skulle nyttjas flitigt. Luleå 
kommun har idag Arcushallen för detta ändamål. Att bygga ännu en 
inomhushall för fotboll är inte en prioriterad investering i dagsläget. 

Fritidsnämnden har 2018-05-23 § 66 föreslagit kommunstyrelsen besluta att 
avslå medborgarförslaget om en inomhusfotbollsplan i Råneå. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2018-06-18 § 179 föreslagit 
kommunstyrelsen besluta att avslå medborgarförslaget om en 
inomhusfotbollsplan i Råneå. 

Kommunstyrelsen har 2018-08-13 § 186 föreslagit kommunfullmäktige besluta 
att avslå medborgarförslaget om en inomhusfotbollsplan i Råneå. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Sammanträdet 
Erland Nilsson (LPo) föreslår bifalla medborgarförslaget. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer kommunstyrelsens förslag och Erland Nilssons förslag 
mot varandra och finner att fullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsunderlag 
 Medborgarförslag om inomhusfotbollsplan i Råneå, KLF Hid: 2018.662 
 Fritidsnämndens protokoll 2018-05-23 § 66, KLF Hid: 2018.4621 
 Kommunfullmäktiges protokoll 2018-01-29 § 22, KLF Hid: 2018.1432 
 Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2018-06-18 § 179, 

KLF Hid: 2018.5283 
 Kommunstyrelsens protokoll 2018-08-13 § 186, KLF Hid: 2018.6343 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Fritidsnämnden 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 162 

Interpellation (KD) till socialnämndens ordförande 
angående hyresavtal för boende på Batterivägens 
stödboende 
Ärendenr 2018/880-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad och 
interpellationsdebatten avslutad. 

Sammanfattning av ärendet 
Samuel Ek (KD) har inlämnat en interpellation till socialnämndens ordförande 
Fredrik Hansson (S) om hyresavtal för boende på Batterivägens stödboende. 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-18 § 151 att ge Hansson i uppdrag att 
besvara interpellationen. 

Sammanträdet 
Fredrik Hansson (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den 
anses besvarad. 

Socialnämndens ordförande beskriver att individ- och familjeomsorgen under 
våren och sommaren har bedrivit ett arbete för att säkerställa att brukare vid 
Batterivägens stödboende får en rimlig hyra utifrån deras betalningsförmåga. 
Det har också varit viktigt att de boende har ett hyresavtal som säkerställer att 
de har ett giltigt avtal för sin lägenhet. Utformningen av avtalet ansvarar 
stadsbyggnadsförvaltningen för och de vill vara tydliga med vad som är 
egentlig hyra och vad som utgör faktisk kostnad för den boende. 
Ett förslag om en permanent lösning kommer att presenteras socialnämnden i 
oktober. Det tillfälliga beslut om hyressubvention som 2018-06-01 togs av 
socialchef är giltigt t.om 2018-09-30. Beslutet om hyressubvention kommer att 
förlängas till 2018-10-31 medan utredning pågår. 

Hansson menar att socialförvaltningen har samma intention som brukarnas 
företrädare, dvs att brukarna inte ska drabbas ekonomiskt eller på annat sätt 
hamna i en position som hindrar deras möjligheter till de stöd de har rätt till. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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I interpellationsdebatten deltar Fredrik Hansson (S), Samuel Ek (KD) och Anja 
Johansson (S). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Fredrik Hanssons förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Kommunfullmäktiges protokoll 2018-06-18 § 151, KLF Hid: 2018.5357 
 Interpellation om hyresavtal för boende på Batterivägens stödboende, 

KLF Hid: 2018.4868 
 Interpellationssvar från Fredrik Hansson, KLF Hid: 2018.6589 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 163 

Interpellation (C) om utvärdering av Framtidens skola 
Ärendenr 2018/923-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse interpellationen besvarad och 
interpellationsdebatten avslutad. 

Sammanfattning av ärendet 
Carola Lidén (C) har inlämnat en interpellation till barn- och 
utbildningsnämndens ordförande Carina Sammeli (S) om utvärdering av 
Framtidens skola. 

Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-18 § 154 att ge Sammeli i uppdrag att 
besvara interpellationen. 

Sammanträdet 
Carina Sammeli (S) föredrar svar på interpellationen och föreslår att den 
därmed är besvarad.  

Barn- och utbildningsnämndens ordförande anför att Sunderbyskolan 
upplever att de har ett gott bemanningsläge. Rektorerna har kunnat rekrytera 
behörig personal på de tjänster skolan annonserat ut, de har haft ett gott 
söktryck samt kunnat erbjuda heltider för personalen, även för de 
praktisk/estetiska lärarna. På skolan finns en omtalat kompetent och 
välutbildad personalskara i ett brett åldersspann. 

Sunderbyskolan beräknas bli 6 mkr dyrare, från 35 mkr till prognos på 41 mkr 
i investering. Projektet är inte avslutat. Orsakerna till fördyringen är ökade 
kostnader för grundläggningen, framför allt pålning. Hyra för 
Sunderbyskolan är idag 1 327 kr/kvm, Hyresnivåer i våra grundskolor 
varierar idag mellan 585 kr - 1 684 kr/kvm. 

Kläppenskolan beräknas bli 15 mkr dyrare, från 23 till 38 mkr i investering. 
Projektet är just startat och anbuden var dyrare än kalkylerat. Främst är det 
marknadsläget som bidragit till kostnadsökningen. 
Preliminär hyresnivå för Kläppens förskola blir ca 1 857 kr/kvm efter 
utbyggnad och ombyggnad. Hyresnivåer i förskolorna varierar mellan 645 kr 
– 2 285 kr idag. 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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Det har gjorts utvärderingar och sammanställningar av de ombyggnationer av 
förskolor och nybyggnationerna av Gnistans och Spiras förskolor, sedan 2012. 
Lärdomarna från arbetet på Tallkronanskolan tas tillvara i planeringen av nya 
skolor, dock med hänsyn till att skolan enbart varit i drift i ett år och ännu inte 
har det antal elever som skolan är byggd för. 

All verksamhet återrapporteras kontinuerligt till barn och 
utbildningsnämnden, tex i årsrapport och kvalitetsrapport. Om- och 
nybyggnationer utvärderas kontinuerligt i samarbete med 
stadsbyggnadsförvaltningen. Utvärderingarna används i planering och 
verkställighet av nya projekt. Barn- och utbildningsnämnden får två gånger 
per år en lokalrapport, där läget kring alla fastigheter, om- och 
nybyggnationer och budget för detta ingår. Specifikt för besluten inom 
framtidens skola är att barn- och utbildningsnämnden uppdateras 
kontinuerligt om arbetet. Nämnden får ett halvår efter flytten av elever en 
uppföljning, hittills har information givits om flytten från Svartöstadskolan till 
Örnässkolan samt från Kläppenskolan till Sunderbyskolan. Kunskaperna 
sammanställs och tas tillvara i framtida förändringsarbeten. 

I interpellationsdebatten deltar Carina Sammeli (S), Carola Lidén (C), Jonas 
Brännberg (RS), Jan Nyberg (MP) och Thomas Söderström (L). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Carina Sammelis förslag under proposition och finner att 
fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Kommunfullmäktiges protokoll 2018-06-18 § 154, KLF Hid: 2018.5363 
 Interpellation om utvärdering av Framtidens skola, 

KLF Hid: 2018.5149 
 Interpellationssvar från Carina Sammeli (S), KLF Hid: 2018.6590 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 164 

Snabbinterpellation (MP) om utredning av Luleå kommuns 
ekonomi 
Ärendenr 2018/1062-1.1.1.6 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse att interpellation besvarad och 
interpellationsdebatten avslutad. 

Sammanfattning av ärendet 
Jan Nyberg (MP) har inlämnat en snabbinterpellation till kommunstyrelsens 
ordförande gällande utredning av Luleå kommuns ekonomi och 
digitalisering. 

Interpellationen behandlar den utredning om digitalisering och hållbar 
ekonomi vars resultat planeras att redovisas i oktober. Nyberg frågar 
kommunstyrelsens ordförande om initiativ till att kommunstyrelsen 
informeras om utredningens preliminära resultat före valet. Nyberg frågar 
även om huruvida det ur ett demokratiskt perspektiv är lämpligt att 
utredningens resultat inte kommer att delges väljarna innan valet. 

Interpellationen inkom mer än två veckor före fullmäktigesammanträdet och 
behandlas som en snabbinterpellation. 

Sammanträdet 
Niklas Nordström (S) föredrar svar på snabbinterpellationen och föreslår den 
därmed är besvarad. 

Kommunstyrelsens ordförande anför att beslutet om extern konsultinsats togs 
av kommunstyrelsen utan reservationer den 15 januari 2018 där även en 
budget och tidplanen fanns angiven med en slutrapport i november 2018. 
Uppdraget till den externa arbetsgruppen är att leverera en slutrapport i 
november 2018. Det har aldrig varit tänkt att det ska ges en delrapport. 
Tidplanen kommer att hållas. 

Nordström menar att uppdraget utgår från ett känt budgetläge. Han beskriver 
den obalanserade ekonomi med ett högt kostnadsläge och stora 
investeringsbehov som råder framöver. Kommundirektören fick i april 2018 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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uppdrag av budgetberedningen att till kommande budgetberedning i oktober 
2018 säkerställa en budget i balans för hela planperioden. 

Enligt beslutet i kommunstyrelsen den 15 januari 2018 ska slutrapporten från 
den externa arbetsgruppen utgöra underlag för diskussion, prioriteringar och 
strategiska vägval för kommande beslutsprocesser. Detta kommer inte att 
påverka budgeten som läggs i november för 2019. Det kommer att finnas gott 
om tid för de politiska partierna och allmänheten att sätta sig in i underlaget. 

I interpellationsdebatten deltar Niklas Nordström (S), Jan Nyberg (MP), Jonas 
Brännberg (RS), Bertil Bartholdson (V), Nina Berggård (V) och Thomas 
Olofsson (L). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Niklas Nordströms förslag under proposition och finner 
att fullmäktige bifaller förslaget. 

Beslutsunderlag 
 Interpellation från (MP) gällande Luleås ekonomi, KLF Hid: 2018.6287 
 Interpellationssvar från Niklas Nordström (S), KLF Hid: 2018.6591 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 165 

Motion (RS) om kommunal bilpool för allmänheten 
Ärendenr 2018/1058-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och att överlämna den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Jonas Brännberg (RS) har inlämnat en motion om kommunal bilpool för 
allmänheten. 

Brännberg föreslår att kommunen startar en bilpool tillgänglig för 
allmänheten med en fordonsflotta av miljöbilar, till exempel biogas-, hybrid- 
eller elbilar. 

Beslutsunderlag 
 Motion gällande kommunal bilpool för allmänheten, 

KLF Hid: 2018.6256 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 166 

Motion (RS) om avskaffad köavgift i Bostad Luleå 
Ärendenr 2018/1057-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och att överlämna den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Jonas Brännberg (RS) har inlämnat en motion om avskaffad köavgift i Bostad 
Luleå. 

Brännberg föreslår att köavgiften i Bostad Luleå avskaffas helt och att det blir 
kostnadsfritt att stå i kön. 

Beslutsunderlag 
 Motion gällande avskaffad köavgift i Bostad Luleå, KLF Hid: 2018.6257 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 167 

Motion (KD) om höjning av det lokala aktivitetsstödet LOK 
Ärendenr 2018/1044-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och att överlämna den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Samuel Ek (KD) och Anette Asplund (KD) har inlämnat en motion om höjning 
av det lokala aktivitetsstödet, LOK. 

Ek och Asplund föreslår att Luleå kommun ser över möjligheterna till höjning 
av LOK stödet med en målsättning att dubbla det inom fem år. 

Beslutsunderlag 
 Motion om höjning av det lokala aktivitetsstödet, KLF Hid: 2018.5942 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 168 

Motion (KD) om att utnyttja utomhusrinkar året runt 
Ärendenr 2018/1043-1.1.1.5 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och att överlämna den 
till kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning av ärendet 
Samuel Ek (KD) och Anette Asplund (KD) har inlämnat en motion om att 
utnyttja utomhusrinkar året runt. 

Ek och Asplund föreslår kommunfullmäktige att fritidsnämnden får i 
uppdrag att under sommaren 2019 planerar för en utomhusinnebandyplan i 
kommunen. Motionärerna föreslår vidare att utreda hur man på ett bra sätt på 
sommaren kan använda dagens utomhusrinkar och tennisplaner så att det 
används mer för fysiska aktiviteter. 

Beslutsunderlag 
 Motion om utomhusrinkar, KLF Hid: 2018.5941 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 169 

E-förslag om förlängning och förbättring av cykelvägen 
längs gamla Kallaxvägen 
Ärendenr 2018/528-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och att överlämna det 
till stadsbyggnadsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit som föreslår att den gamla Kallaxvägen som ägs av 
Luleå kommun förlängs och förbättras. Förslagsställaren menar att vägen 
behöver förbättras för att kunna nyttjas under vinterhalvåret. Detta genom ny 
belysning samt snöröjning. E-förslaget har fått in 91 antal röster. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om förlängning och förbättring av cykelvägen längs gamla 

kallaxvägen, KLF Hid: 2018.6661 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Stadsbyggnadsnämnden 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 170 

E-förslag om att iordningställa ett utegym vid Miljögården 
på Hertsön 
Ärendenr 2018/602-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och att överlämna det 
till fritidsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit som föreslår att ett utegym vid Miljögården på 
Hertsön iordningställs. E-förslaget har fått in 92 röster. 

Kansliet har även fått in en skriftlig namninsamling med 23 underskrifter. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om att iordningsställa ett utegym vid Miljögården på 

Hertsön, KLF Hid: 2018.6662 
 Namninsamling, KLF Hid: 2018.5203 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Fritidsnämnden 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 171 

E-förslag om hundrastgård i Luleå Centrum 
Ärendenr 2018/549-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och att överlämna det 
till stadsbyggnadsnämnden för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit som föreslår att en hundrastgård i Luleå centrum 
möjliggörs. E-förslaget har fått in 88 antal röster. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om hundrastgård i Luleå Centrum, KLF Hid: 2018.6663 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Stadsbyggnadsnämnden 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 172 

E-förslag om att bygga e n dansbana med tak i centrala 
Luleå 
Ärendenr 2018/639-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och att överlämna det 
till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit som föreslår att en dansbana byggs i centrala 
Luleå. E-förslaget har fått in 195 antal röster. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om att bygga en dansbana med tak i centrala Luleå, 

KLF Hid: 2018.6664 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 



37

  LULEÅ KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunfullmäktige 2018-08-27 

§ 173 

E-förslag om upprustning av Trolltjärn på Bergnäset 
Ärendenr 2018/478-1.5.2.1 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att e-förslaget får ställas och att överlämna det 
till kommunstyrelsen för beredning och beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett e-förslag har inkommit som föreslår en upprustning av Trolltjärn. 
Förslagsställaren menar att Trolltjärnen ska vara en plats för lek, idrottande 
och som mötesplats. E-förslaget har fått in 175 antal röster. 

Beslutsunderlag 
 E-förslag om upprustning av Trolltjärn på Bergnäset, 

KLF Hid: 2018.6665 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunledningsförvaltningens kansli 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 174 

Val av ny ordförande (S) i Sjöfartshotellets fond 
Ärendenr 2018/987-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse Inger B Larsson (S) till ny ordförande i 
Sjöfarthotellets fond. 

Sammanfattning av ärendet 
Göran Öhman (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ordförande i Sjöfarthotellets 
fond. 

Niklas Nordström (S) har nominerat Inger B Larsson (S) till ny ordförande i 
fonden. 

Beslutsunderlag 
 Avsägelse från Göran Öhman (S), KLF Hid: 2018.5508 
 Nominering av Inger B Larsson (S), KLF Hid: 2018.6062 

Beslutet skickas till 
Inger B Larsson 
Sjöfarthotellets fond 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 175 

Val av ny ersättare (S) i Sjöfarthotellets fond 
Ärendenr 2018/1051-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att utse Farida Jamshidi (S) till ny ersättare i 
Sjöfartshotellets fond. 

Sammanfattning av ärendet 
Inger B Larsson (S) nuvarande ledamot i Sjöfarthotellets fond, har nominerats 
till ordförande. 

Niklas Nordström (S) har nominerat Farida Jamshidi (S) till ny ersättare efter 
Inger B Larsson. 

Beslutsunderlag 
 Nominering av Farida Jamshidi (S), KLF Hid: 2018.6062 

Beslutet skickas till 
Farida Jamshidi 
Sjöfarthotellets fond 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 176 

Val av ny ledamot (S) i valberedning  en 
Ärendenr 2018/989-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse Peter Hedlund (S) till ny ledamot i 
valberedningen. 

Sammanfattning av ärendet 
Göran Öhman (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ledamot i valberedningen. 

Niklas Nordström (S) har nominerat Peter Hedlund (S), nuvarande ersättare, 
till ny ordinarie ledamot efter Göran Öhman. 

Beslutsunderlag 
 Avsägelse från Göran Öhman, KLF Hid: 2018.5510 
 Nominering av Peter Hedlund, KLF Hid: 2018.6070 

Beslutet skickas till 
Valberedningen 
Göran Öhman 
Peter Hedlund 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 177 

Val av ny ersättare (S) i valberedningen 
Ärendenr 2018/1052-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse Emmeli Nybom (S) till ny ersättare i 
valberedningen. 

Sammanfattning av ärendet 
Peter Hedlund (S), nuvarande ersättare i valberedningen, har nominerats till 
ordinarie ledamot. 

Niklas Nordström (S) har nominerat Emmeli Nybom (S) till ny ersättare efter 
Peter Hedlund. 

Beslutsunderlag 
 Nominering av Emmeli Nybom, KLF Hid: 2018.6070 

Beslutet skickas till 
Valberedningen 
Emmeli Nybom 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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§ 178 

Val av ny ersättare (S) i styrelsen för Luleå Kommunföretag 
AB 
Ärendenr 2018/986-1.1.2.3 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att utse Anja Johansson (S) till ersättare i 
styrelsen för Luleå kommunföretag AB. 

Sammanfattning av ärendet 
Göran Öhman (S) har avsagt sig sitt uppdrag som ersättare i styrelsen för 
Luleå kommunföretag AB. 

Niklas Nordström (S) har nominerat Anja Johansson (S) till ny ersättare i 
styrelsen. 

Beslutsunderlag 
 Nominering av Anja Johansson (S), KLF Hid: 2018.6128 
 Avsägelse från Göran Öhman (S), KLF Hid: 2018.5507 

Beslutet skickas till 
Luleå Kommunföretag AB 
Göran Öhman 
Anja Johansson 

Justerandes signatur/Beslutandes underskrift Utdragsbestyrkande 
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